



WELLINGTON COLLEGE
CHINA
惠灵顿(中国)



杭州市萧山区惠立学校
HUILI SCHOOL HANGZHOU

活动预告 Upcoming events



在伦敦帝国理工学院攻读本科|线上讲座|欧盟和国际 Imperial College London Undergraduate Study | Virtual Drop-in Session | EU & International

欢迎参加由留学生招生办代表举办的 Zoom 线上讲座。即刻点击链接预留席位，了解在帝国理工学院攻读本科的体验和留学英国的相关问题。欢迎欧盟国家和其他国家的本科留学生参加。

Join representatives from their International Student Recruitment team at this virtual drop-in session hosted on Zoom. Book a slot now to ask your questions about studying an Undergraduate course at Imperial and student life in the UK. Suitable for all prospective EU and international undergraduate students.

大学：伦敦帝国理工学院

University: Imperial College London

日期：2022 年 9 月 27 日

Date: 27 September 2022

时间：下午 4 点至 5 点（北京时间）

Time: 16:00pm-17:00pm GMT+08:00

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**

中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.huilieducation.cn/hangzhou-school



WELLINGTON COLLEGE
CHINA
惠灵顿(中国)



杭州市萧山区惠立学校
HUILI SCHOOL HANGZHOU



康奈尔大学本科招生会 Cornell University Undergraduate Admission Session

参加本科生招生办公室举办的信息分享会，深入了解各学院或系、招生要求、财政补贴等详情。
Join them for an information session hosted by the Undergraduate Admissions Office to learn more about their colleges/schools, admissions requirements, financial aid, and more.

大学：康奈尔大学

University: Cornell University

日期：2022年9月27日

Date: 27 September 2022

时间：晚上 7:00 至 8:15（东部夏令时间）

Time: 8:00pm until 9:15pm Eastern Daylight Time

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**

中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.huilieducation.cn/hangzhou-school



WELLINGTON COLLEGE
CHINA
惠灵顿(中国)



杭州市萧山区惠立学校
HUILI SCHOOL HANGZHOU

unifrog

Unifrog 是世界领先的大学数据库，正在举办一系列基于学科未来职业发展的线上研讨会，所涉及科目有历史、创意艺术、数学、人文科学、现代外语、科学等。学生可以通过自己的 Unifrog 账户访问，观看活动录像。如果学生需要了解登录详情，请与升学指导老师联系。

Unifrog, the world's leading database of post-18 opportunities, are running a series of webinars based on careers from studying different subjects at university. Subjects include History, Creative Arts, Mathematics, Humanities, Modern Foreign Languages, Science related degrees. Sessions are recorded and can be accessed via pupils' Unifrog accounts. If pupils require login details, please speak to our university guidance counsellors.

组织: Unifrog

Organisation: Unifrog

日期: 2022 年 9 月 27 至 30 日

Date: 27-30 September 2022

时间: 午夜或凌晨 1 点 (北京时间), 请点击[链接](#)了解详情

Time: Midnight and 1am Beijing time, Please click [here](#) for details

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**